

[Text]

• 1655

**Mr. Lambert (Edmonton West):** That is the point, because the word obviously is out and they wonder. Already it is causing considerable problems, as you know, and the longer this festers... So presumably we can look forward to a Commissioners meeting—when?

**Mr. Fraser:** I tried today, sir, to set up one before next Wednesday. I should not say I tried to set up one; we circulated the Commissioners' offices to inquire as to whether they could meet. The answer was no, so I am afraid it will have to wait until after we return on April 26.

**Mr. Lambert (Edmonton West):** Of course, that creates very serious administrative problems down at the lower level. I think it indicates that the sooner the reforms I have suggested come into force the better off we will be. Then there will be one level of consultation and decisions from the House at large, rather than this higher level of rare birds. That is all I have to say.

**The Chairman:** Are there any more questions, gentlemen? If not, would it be your wish to have this information that has been circulated to us appended to today's *Minutes of Proceedings*?

**Some hon. Members:** Agreed.

**The Chairman:** We do not have a quorum at the moment so I suggest...

**Mr. Lambert (Edmonton West):** Yes, sir, we do.

**The Chairman:** No.

**Mr. Lambert (Edmonton West):** I am sorry.

**The Chairman:** I can swear him in, Mr. Lambert.

**An hon. Member:** Just because he wears a blue suit does not indicate a thing!

**The Chairman:** We will stand Vote 5 until such time as we have a quorum. I might say that since that item is complete I think we can excuse our very excellent witnesses, if they wish to be excused.

**Mr. Fraser:** Thank you, sir.

**The Chairman:** Thank you very much. On behalf of the Committee I want to thank them for their very excellent evidence and conscientious attendance at so many of our meetings.

**Mr. Fraser:** Thank you, Mr. Chairman.

**The Chairman:** Gentlemen, I want to call Vote 10, which is the Library of Parliament.

#### PARLIAMENT

C—Library of Parliament

Vote 10—Library of Parliament—\$3,905,408

**The Chairman:** The Librarian, Mr. Spicer, is here. I would like him to introduce the staff members he has with him, if he would, and have whomever he thinks appropriate come to the table, anyone may.

**Mr. Erik Spicer (Parliamentary Librarian, Library of Parliament):** Thank you, Mr. Chairman. On my right I have Mr. Gilles Frappier, Associate Parliamentary Librarian; Mr. A. E. Luxton, Director of Administration and Personnel; Mr. J. J. Cardinal, Assistant Director of Administration and Personnel; and sitting modestly over against the wall is Miss Hardisty, Assistant Parliamentary Librarian; Miss Moore, Director of the Technical Services Branch; Mr. Lloyd Heaslip, Director of the Information and Reference Branch; and Mr. P. Laundry, Director of the Research

[Interpretation]

**M. Lambert (Edmonton-Ouest):** Justement: elles en ont entendu parler et elles se posent des questions. Comme vous le savez, cela cause déjà bien des problèmes et plus longtemps cela durera... Donc nous pouvons prévoir une réunion des commissaires... Mais quand?

**M. Fraser:** J'ai essayé aujourd'hui d'en organiser une avant mercredi prochain. Je ne devrais pas dire que j'ai essayé d'en organiser une; nous avons fait le tour des bureaux des commissaires en leur demandant s'ils pourraient se réunir. La réponse a été non, donc j'ai bien peur que nous devrions attendre le 26 avril, après notre retour.

**M. Lambert (Edmonton-Ouest):** Bien sûr cela aura des répercussions administratives sérieuses sur l'échelon d'en bas. Je pense que cela démontre qu'il est grand temps d'appliquer la réforme que j'ai suggérée. Alors la consultation et la décision se feront à la Chambre en général, plutôt que par ces messieurs haut perchés. C'est tout ce que j'ai à dire.

**Le président:** Avez-vous d'autres questions, messieurs? Sinon, consentez-vous à ce que les renseignements qui nous ont été distribués soient annexés au procès-verbal d'aujourd'hui?

**Des voix:** D'accord.

**Le président:** Nous n'avons pas le quorum, je suggère donc...

**M. Lambert (Edmonton-Ouest):** Oui, monsieur, nous avons le quorum.

**Le président:** Non.

**M. Lambert (Edmonton-Ouest):** Je regrette.

**Le président:** je peux l'assermenter, monsieur Lambert.

**Une voix:** Le fait qu'il porte un ensemble bleu ne veut rien dire!

**Le président:** Nous allons réserver le Crédit 5 jusqu'à ce que nous ayons le quorum. Puisque nous en avons terminé avec ce poste, j'espère que nous pouvons remercier nos excellents témoins, s'ils désirent s'en aller.

**M. Fraser:** Merci, monsieur.

**Le président:** Merci beaucoup. Au nom du Comité je tiens à les remercier de leur excellent témoignage et de leur présence constante à tant de réunions.

**M. Fraser:** Merci, monsieur le président.

**Le président:** Messieurs, nous allons passer au Crédit 10, qui est la Bibliothèque du Parlement.

#### PARLEMENT

C—Bibliothèque du Parlement

Crédit 10—Bibliothèque du Parlement—\$3,905,408

**Le président:** M. Spicer, le bibliothécaire, est ici. Je lui demanderai de présenter les membres de son personnel, ou ceux qui seront appelés à prendre la parole.

**M. Erik Spicer (Bibliothécaire parlementaire, Bibliothèque du Parlement):** Merci, monsieur le président. A ma droite il y a M. Gilles Frappier, bibliothécaire parlementaire associé; M. A. E. Luxton, directeur de l'Administration et du Personnel; M. J. J. Cardinal, directeur adjoint de l'Administration du personnel; et assise modestement le long du mur, M<sup>me</sup> Hardisty, bibliothécaire parlementaire adjointe; M<sup>me</sup> Moore, directrice des Services techniques; M. Lloyd Heaslip, directeur des Renseignements et de la consultation; et M. P. Laundry, directeur de la Recherche. J'ai